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Tack från GS Buss styrelse

Sedan 1923 har Göteborg trafikerats med bussar i linjetrafik och under hela denna tid har 
Göteborgs Spårvägar och sedan GS Buss funnits med, oftast som en stor aktör.

Nuvarande styrelse för GS Buss har varit med sedan koncernombildningen 2019 och har 
med stort intresse aktivt arbetat för att vi ska leverera en bra produkt för våra kunder. 
Leveransen har också fungerat utomordentligt under hela avtalsperioden även under den 
långa påverkan av pandemin. I denna leverans är medarbetarna den viktigaste kuggen för 
att det ska gå bra.

Styrelsen uppskattar stort det arbete alla medarbetare lagt ner under åren och är också 
mycket nöjda med att vi levererar bra ända in i det sista.

Du ska ha stort tack för de tjänster du gjort för GS Buss och vi önskar lycka till i kommande 
uppdrag.
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